
Делегат Стјепан Крешић поновио је питање постављено на прошлој сједници на 

које није добио одговор.  

Питање гласи: 

 „Ја опет потенцирам питање граничних прелаза Дољани и Габела Поље. 

Комисија за границе се већ два мјесеца није успјела састати ради разматрање питање 

преласка границе на југу, а знате да је туристичка сезона у јеку и да се на граничном 

прелазу Дољани чека више од сат времена. Можете замислити како је људима који 

живе у граничном подручју, који морају неколико пута прелазити границу. Други 

гранични прелаз Габела Поље – Метковић, који није одобрен као међународни 

гранични прелаз, затворен је, а технички је опремљен тако да може бити међународни 

прелаз. Не могу вјеровати да се Комисија за границе БиХ и Хрватске није састала, а 

имам информацију да није проблем у дијелу Комисије из Хрватске већ да је проблем у 

дијелу Комисије из БиХ. То су огромне штете, економске штете јер се, непосредно уз 

гранични прелаз Габела Поље, налази трговачки центар који се ових дана затвара зато 

што овај гранични прелаз није међународни. Коме је у интересу да се 50 радних мјеста 

затвори и да се стварају гужве на граничном прелазу Дољани? Такође, проблематично 

је то што гранични прелаз Бијача није означен коректно тако да људи који иду на 

годишњи одмор границу могу прећи на овом граничном прелазу, а не да се стварају 

гужве на граничном прелазу Дољани. Моје делегатско питање гласи – Хоће ли се и када 

састати Комисија за границе? 

 


